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2 srpna, 2022

Nešťastný Anthony Fauci: Občané už se už opatřením
nepodřizují (video)

necenzurovanapravda.cz/2022/08/nestastny-anthony-fauci-obcane-uz-se-uz-opatrenim-nepodrizuji-video

29. července poskytl americký režisér covidového divadla Anthony Fauci rozhovor

mainstreamové novinářce Katie Couric, ve kterém si okamžitě stěžoval na americké

občany: Po roce a půl morové pandemie se už nechovají tak, jak si on myslí, že by měli.

Lidé, kteří nenosí roušky a poslušně si nejdou pro svůj další booster, Fauciho viditelně

frustrují. Obvinil dezinformace ze skutečnosti, že občané USA nyní často odmítají

přijmout „rozumná opatření“:

„Bohužel, vzhledem k únavě, kterou jsme v této zemi zažili za posledních 2 1/2 roku, jsou

z toho všichni unavení. Takže je to velmi těžké, mezi některými převládají antivaxerské

nálady, vše je překryto politickým rozdělením, které v této zemi máme  a

dezinformacemi na sociálních sítích. Je velmi obtížné přimět lidi, aby dodržovali

rozumná opatření v oblasti veřejného zdraví.“

After spending two years forcing vaccine and mask mandates on the American people,
Anthony Fauci complains about "misinformation" and how Americans just won't "adhere"
pic.twitter.com/9AoRLhK2o1

— RNC Research (@RNCResearch) August 1, 2022

https://necenzurovanapravda.cz/2022/08/nestastny-anthony-fauci-obcane-uz-se-uz-opatrenim-nepodrizuji-video/
https://www.youtube.com/watch?v=Ixpl6BDZ6PU
https://t.co/9AoRLhK2o1
https://twitter.com/RNCResearch/status/1554118665146073088?ref_src=twsrc%5Etfw
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Problémem pro lidi by mohlo být, že oficiální informace a opatření se pravidelně ukazují

jako chybné a neúčinné. Sám Anthony Fauci byl nedávno použit jako ukázkový příklad

nedostatečné účinnosti opatření, která doporučoval: i přes údajně čtyři dávky onemocněl

Covid-19 . Poté si vzal antivirotikum Paxlovid – a po jeho vysazení okamžitě došlo k

recidivě. Totéž se nedávno stalo prezidentovi Joe Bidenovi . To je přesně to, co je

léku dlouhodobě vytýkáno. V rozhovoru se Couricová zeptala, proč tolik lidí po užití

Paxlovidu okamžitě znovu onemocní. Fauci k tomu řekl:

Nevíme přesně proč, ale možná nedáváte tělu dostatek příležitostí, aby reagovalo na virus.
Takže když vysadíte drogu, virus se vrátí.“

Nicméně tvrdil, že je to naprosto v pořádku, protože jediná věc, kterou by Paxlovid měl

udělat, je držet lidi mimo nemocnice. To už ovšem známe: Třikrát očkovaných je v

nemocnicích v USA i Evropě víc než neočkovaných. A netvrdili nám snad, že „tečka“ má

nejen zajistit stádní imunitu a bezinfekčnost, ale dokonce udržet lidi mimo nemocnici? A

nejde jen o nemocnici, také úmrtí s covidem nejsou u 3x očkovaných nic neobvyklého.

Dnes se také říká, že nikdo nikdy netvrdil, že očkování chrání před infekcemi. Toto

prohlášení je obzvlášť nesmyslné, když nahrávky jako následující dokazují opak:

I recorded this one so if they delete it, I’ll have it to remind those who want to say “they
never said it would keep us from catching it!” Amnesia must suck.
pic.twitter.com/DGmhh7FyPh

— Mrs Bright Eyes (@BrightEyedVixen) July 25, 2022

A také nelze zapomínat na covid pasy, které jsou prezentovány jako „potvrzení o

bezinfekčnosti“ v situaci, kdy je i očkovaný nakažený jedinec infekční. Tedy např. EU,

která nedávno schválila používání covid pasů až do 30.6.2023 coby „dokladu o

bezinfekčnosti“ sama podobné nesmysly šíří.

Mimochodem, jsme-li u EU, tak Fauci navštívil v červenci německého ministra

zdravotnictví Lauterbacha. Oba si při setkání mimo jiné vzájemně postěžovali na

neposlušnost občanů v jejich zemích. Otázka je, co asi za návštěvou stálo ve skutečnosti,

zda za tím nebyla třeba příprava nějaké podzimní „plandemie.“ Nezapomeňte, že dva roky

bylo Německo jakýmsi hegemonem evropského „covidismu.“

Naše vláda (podobně jako některé další) po celou dobu velmi slepě opakovala každý krok

Německa, takže za nějakou dobu již bylo lepší sledovat, co se děje v Německu a bylo jasno,

že totéž se objeví u nás s odstupem zhruba dvou týdnů.

Každopádně je více než pravděpodobné, že Fauciho návštěva Německa měla význam,

který zřejmě pochopíme v příštích měsících, nejpozději s nástupem podzimu a s tím i

obvyklých respiračních onemocnění…

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 7 Průměrně: 5]

https://edition.cnn.com/2022/06/15/health/fauci-covid-positive/index.html
https://report24.news/geimpft-und-doppelt-geboostert-biden-fing-sich-erneut-covid-ein/
https://t.co/DGmhh7FyPh
https://twitter.com/BrightEyedVixen/status/1551377274926206982?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/Karl_Lauterbach/status/1549949921133993985?ref_src=twsrc%5Etfw%7Ctwcamp%5Etweetembed%7Ctwterm%5E1549949921133993985%7Ctwgr%5E38f768bd6fd18f7792067f8cb6700171e850dce4%7Ctwcon%5Es1_&ref_url=https%3A%2F%2Freport24.news%2Fanthony-fauci-traurig-die-buerger-beugen-sich-den-massnahmen-einfach-nicht-mehr%2F
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